
HELSINGØR-BUSSEN   

Beslutningsreferat bestyrelsesmøde  

Onsdag den 24. august 2023  

 
Deltaget: Torben, Christian, Stig, Kenneth, Lone, Birgit, Lea og Else, Niels-Henning.  
Fraværende: Ingen.  

 

1. Orientering fra formanden: 
 
 
Kære medlemmer ! 
Efter en forhåbentlig dejlig sommer for jer alle, så starter vores lokale op med at have 
åbent igen til bla. de ugentlige medlemsmøder hver fredag aften.  
Det er altid fra kl. 19.30 til kl. 22.00 der er åben.  
Nogle gange bliver det lidt sent, hvis fremmødte har det så hyggeligt med hinanden, at de 
ikke er til at drive hjem. 
Omvendt.  
Kommer der ikke nogen inden klokken er blevet 20.30, så har den vagthavende lov til at 
gå hjem igen.  
Dette var bare en lille opfriskning om hvordan det fungerer. 
 
Som I ved efterhånden allesammen, så åbner vi første fredag, efter vores sædvanlige 
sommerlukning i juni-juli-august, med spiseaften, hvor dem der har betalt for mad 
kommer allerede kl. 18.00, og resten kommer efter kl.19.30, for der er jo medlemsaften 
for alle medlemmer. 
 
Dette var noget vores to køkken-”ansatte”, Lea Kizka og Else Christensen fandt på sidste 
år, fordi der pga. andre aktiviteter, inden vi gik på sommerferie, ikke kunne finde en dato 
til en spiseaften de kunne lave der.  
Sikke held i uheld for de jo den gode ide at lave det på den første fredag efter 
sommerlukning. Det blev da også en bragende succes, og det bliver det igen i år, ved jeg 
allerede. 
 
Bortset fra lige kort at nævne at der Bankospil søndag den 17. september, så vil jeg ikke 
remse senere aktiviteter op her. Dem skal I nok få på anden hånd løbende. Som I plejer at 
få.  
Fx på vores hjemmeside: hgbus.dk.  
 
Der ligger så meget godt i den. Bla. foto af bestyrelsen med vores opgavefordeling, så 
man der kan se den rette person man skal have fat i når man får brug for det.  
Nyd også vores store fotogalleri derinde, hvis man ikke allerede har gjort det. 
 
Til sidst vil jeg lige berette om at Else og jeg var efter aftale og besøge Torben Møllers 
enke, Lone Møller den 2. maj, fordi hun havde fundet lidt ”busting” frem hun syntes vi 
var de rette til at arve. 
Som de fleste af jer ved, så havde vores mannequindukke for godt et år siden en rød HT-
uniform på med hvid skjorte i mangel af den rette gule til den. (Dukken er nu påklædt 
Stig Denckers gamle blå trafiklederuniform, Som Christian Dencker havde gemt i mange 
år uden far vidste det).  



 
Vi har aldrig kunne fremskaffe den gule skjorte. Ikke engang Sporvejsmuseet kunne 
hjælpe os. De havde kun den de selv bruger på en dukke hos dem. 
 
Men hvad havde Lone Møller. Hun havde HELE 4 flotte af dem, så nu har vi hængt den 
røde uniform op på væg med gul skjorte og tilhørende grønne slips ind under jakken.  
Nogle forskellige kasketter og busfoto af de gamle røde DSB busser, som Torben startede 
i sin tid på hos DSB Hørsholm, som også blev overtaget af nye HT-selskab, hvis første 
dag var den 1. oktober 1974 overalt i Hovedstadsområdet.  
Flotte foto er det. Taget af Torben selv, der var lidt af en god amatørfotograf.   
 
 
2. Status på regnskab og budget: 
 
Lone omdelte regnskabet. Vi kar pt. en bankbeholdning på ca. 76.000 kr. 
Der er kommet et brev fra Danske Bank om en gebyrforhøjelse, fra 25 kr. til 79 kr. pr. 
måned. 
Fremover koster det ca. 500 kr. at rette fuldmagter. F.eks. ved ændring af 
bestyrelsesmedlemmer, på generalforsamlingen. 
 
 
3. Opsamling fra tidligere: 
Der mangler referat på hjemmesiden fra sidst, Stig tjekker op på det. 
 
 
4. Nyt fra baren: 
Der er blevet gjort rent. Glasset i vores køleskab er punkteret. Vi undersøger hvad et nyt, 
eller nyere skab koster. Det, vi har nu larmer meget, så vi håber på at vi kan købe et der er 
mere lydsvagt.  
 
5. Nyt omkring vores lokaler: 
 
Der har været rigtig travlt.  
Der er malet vægge- flyttet billetmaskiner og AV-skabet er i gang med en ombygning. 
 
Der er malet med HT gul, det ser godt ud. De gamle reoler er malet og der er flyttet 
hylder. 
Så er der gjort hovedrent alle steder. 
 
Vi skal finde en dato, hvor vi kan få renset gulvtæppet. 
 
Der var flere der havde en nøglebrik, som ikke virkede, det er nu rettet. 
 
Vedr. problem med manglende KICK brik, tages det op på næste møde med VAP.  
 
Der har været tjek af vores vinduer. 
 
Niels-Henning har set at vores vindueskarme er flækket/ revnet, dette tages også op på 
mødet med VAP. 
 
Der skal være syn af vandskade, der er ikke vådt, men man kan se at der er rendt vand 
ned, væggen ved vindue er ”blød”, så det skal også tjekkes. 



 
Tak til alle for hjælp med arbejde og rengøring. 
 
6. Nyt fra køkken: 
Der er sat nye forhæng/gardiner op. Super flot. 
 
7: Nyt fra Banko: 
Den sidste banko i maj gik super godt. 
Næste banko er den 17. september 2023. Stig og Birgit har været i Sydjylland og i den 
forbindelse en tur over grænsen for at shoppe banko gevinster til resten af året. 
 
8. Orientering om forestående festlige begivenheder: 
 
Arrangementet der var planlagt til den 23. september 2023, er flyttet til den 
18. november 2023. 
 
9. Orientering om forestående udflugter: 
 
Turen til Frilandsmuseet blev desværre aflyst, på grund af for få tilmeldinger. 
Torben satser på at forsøge med denne udflugt igen i 2024, den bliver planlagt i god tid, 
så der forhåbentlig er flere der tilmelder sig. 
 
Den 26. august går turen til Sverige, der er 12 tilmeldte. 
 
10. Ferielotteriet: 
 
Vi evaluerer hvordan præmiefordelingen med de nye gevinster er - vi evaluerer inden 
Generalforsamlingen. 
 
11. Ekstern kommunikation: 
 
12. Forslag og ansøgninger: 
Skal vi male lokalet til næste år? 
Det vil være dejligt. - Vi ansøger VAP om maling i første omgang. 
 
13. Næste møde: 
Den 26. september 2023 kl. 19.00 
 
14. Eventuelt: 
Birgit forhørte om det var muligt på næste møde at fastsætte en dato for afholdelse af 
Generalforsamlingen 2024? behøver det at være en søndag? Hvad med en fredag aften? 
Vi beslutter på næste bestyrelsesmøde. 
 At vi på næste møde har tænkt/ planlagt aktiviteter ind for første kvartal i 2024. 
 
Melby den 28. august 2023. 
 
Referent 
Således opfattet. 
 

Birgit Dencker. 


